
 

 

 

Beszámoló 

Kuti Péter, 

Matematika Szakterületi koordinátor 

2012. 07. 26. – 2012. 09. 07. 

Időrendi bontás: 

 7. 26. Választmányi ülés 

 7. 27. Küldöttgyűlési ülés 

 7. 28-30. Mentortábor 

 8. 08. Konzultálás a Felvételi Irodával, és a Tanulmányi Osztállyal, a hibás 

felvételi határozatok miatt 

 8. 14. GyógyMatek GT 2012 | Dekor nap 

 8. 15-19. GyógyMatek GT 2012 

 8. 28. Megbeszélés Frank András intézetigazgatóval 

Megbeszélés Vásárhelyi Éva tanszékvezetővel 

Megbeszélés Daróczi-Kiss Endre rendszergazdával 

GyógyMatek Kocsmatúra 2012 | szervezői megbeszélés, helyszínbejárás 

Campus Discovery 2012 szervezői megbeszélés 

 8. 31. Egyeztetés a Felvételi Irodával, a kritérium dolgozatokkal kapcsolatban 

Megbeszélés Török Gabriellával – tanár szakirányosok kérdésében 

 9. 03. Megbeszélés Török Gabriellával 

MATSZACS alakuló ülés 

GyógyMatek Kocsmatúra 2012 | szervezői megbeszélés 

 9. 04. GyógyMatek GT 2012 | Főszervezői utómunkálatok 

Mentor-tutor találkozó 

Egyeztetés a Matematikai Intézet rendszergazdáival 

 9. 05. MASZAT – Felkészülés a kritérium dolgozatra 

 9. 06. A Matematikai Intézet köszöntője, előadások 

Matematika BSc – Kritérium dolgozat 

Közös tárgyfelvétel a Matematikai Intézet géptermeiben 

Campus Discovery 2012 

Választmányi ülés 



 

 

 

 

 9. 07. Matematika BSc – Beiratkozás 

GyógyMatek Kocsmatúra 2012 

 

MATSZACS aktivitás: 

 

A meniortábor idén is kiválóan sikerült matekos szempontból, sikerült igazán csapattá 

érniük a menioroknak, mind matekos szinten, mind GyógyMatek szinten. Sok hasznos 

információval gazdagodtak mentoraink, amit azóta már igen jó hatásfokkal 

hasznosítanak is, valamint a csapatépítési tapasztalataik, tudásuk is szépen bővült.  

 

Nagyon nagy örömömre szolgál, hogy a nyár folyamán sem állt le a MATSZACS ténykedése, 

melynek fő témája a GyógyMatek 2012 szervezése volt. A csoport szép számmal 

képviseltette magát a szervezőségben, amely kiváló munkájának köszönhetően komolyabb 

fennakadás nélkül lezajlott a tábor.   

Rekord sok vendég, rekord kevés szervezővel, így igen sok munkával járt, hogy folyamatosan 

szervezett programokkal láttuk el a gólyákat, amiknek pontos eltervezése és kivitelezése 

komoly feladat. A visszajelzések abszolút pozitívak, mind gólya, mind felsőbb éves részről, a 

hangulat talán soha nem volt ennyire emelkedett.  

A szervezés során próbáltuk az ELTE-s kötődésű szervezetekkel együtt dolgozni, ahol 

lehetett, így például az ELTE Online, az ELTE Plusz, és az ELTE EHÖK sportösztöndíjasaival 

segítettük egymást. Mi főként hirdetőfelülettel szolgáltunk, több marketing fogást is 

bevetve, hogy az említett szervezeteket megismerjék, és megkedveljék a gólyák. Sajnálatos 

módon nem minden területen volt igazán kölcsönös az együttműködés. Az ELTE Online 

fotósa, Kelemen Ádám ott volt a gólyatáborban, el is készítette a képeket, amiket a 

rendezvény után nem sokkal meg is jelentetett az oldalukon, ezt köszönjük szépen neki! Sőt, 

mi több, már a tábor előtti szervezői csapatépítésen is részt vett, ahol szintén készített 

képeket, amiket mi eljuttattunk az első évesekhez, így a GyógyMatek GT, és az EO is jól járt. 

Azonban a megbeszélt PR cikk, ami a tábor előtt jelent meg a honlapon kicsit későn, a 

jelentkezés lezárta előtt másfél nappal lett publikálva, ami nem is okozott gondot, de a 

megbeszéltek alapján egy embert vártunk volna még a táborba, aki utólagos 

élménybeszámoló cikket ír, valamint egy Felvettek az ELTE-re feliratú molinót, mely előtti 

fényképezkedést szerettünk volna, de erre nem került sor. Elismerem, hogy a tábor előtti 

utolsó napokban nem volt rá időm, hogy emlékeztessem őket, és őszintén szólva nem is 

gondoltam, hogy ez szükséges. Az ELTE Plusz ugyan lejött a táborba, de nyáron gyakorlatilag 

semmit sem foglalkoztak velünk, ami igen komoly hiba, hiszen így is rengeteg érdeklődőt 

adott nekik a GyógyMatek GT, amit természetesen például egy előzetes termékrendeléssel  

 



 

 

 

 

sokszorozottan tudtunk volna teljesíteni. Hasonlóan a TTK HÖK tisztségviselőinek segítségét 

is köszönöm, főként Ivancsó Veronika, Bozsér Bernadett, Tabajdi Péter és Dukán András 

Ferenc segítsége járult hozzá sikerességünkhöz. 

A szakterület nevében ezúton is szeretném megköszönni a 25 fős szervezőgárdának a 

ténykedését, és kiemelten köszönöm a főszervezők, Korényi Anna, Müller Barbara, Árendás 

Ákos és Kerényi Péter munkáját, nélkülük nem jöhetett volna létre egy ilyen színvonalas 

tábor! 

Természetesen óriási köszönet illeti a matekos mentorokat, akik lelkes, áldozatuk 

munkájukkal megteremtették az ideális hangulatot és kiváló csapatokat építettek! A gólyák 

visszajelzései alapján a mentorok felkészültsége egy ötfokozatú skálán több, mint 4,91-es 

értékelést kapott, amit úgy gondolom nagyon nehéz lenne felül múlni.  

 

A gólyatábor után a MATSZACS rendezvényes szekciója kezdte meg a munkát, a GyógyMatek 

Kocsmatúra 2012, és a Campus Discovery szervezésével. Előbbi a tavalyihoz hasonló 

struktúrával fog zajlani,  budai oldalon egy kört alakítottunk ki, hét kocsmával, amiből 

minden csapat várhatóan ötbe fog eljutni. Ezután a pesti oldalra evezünk át, ahol már 

kevesebb mozgással, mindenkit elhelyezünk, aztán ezt követően az R33 nevezetű 

szórakozóhelyen egy közös bulival zárjuk az estét. Köszönhetően a szervezőknek, Márton 

Ákosnak, Elek Tibornak, és Nagy Kapolcsnak, sikerült igen hangzatos akciókat kiharcolnunk a 

látogatandó helyen. 

A Campus Discovery egy régi-új program, melyet kicsit módosítva, másabb szellemiséggel 

ismét megrendezünk. Hét állomással tarkítva vezettük körbe a gólyákat a Lágymányosi 

Campus területén, minden főbb érdekességet megmutatva. Remélhetőleg ilyen plusz 

szórakozási faktorral élvezetesebb, és emlékezetesebb a körbevezetés. Természetesen a 

csapatok jutalmazva is lettek, amihez a szükséges hozzájárulást köszönjük a TTK HÖK-nek! 

A beiratkozás zökkenőmentesen, sőt a vártnál jóval gyorsabban lezajlott, köszönhetően a 

matekos mentoroknak, és a MATSZACS segítőinek, akik kiváló munkát végezve a Tanulmányi 

Osztály dolgozóinak segítésével meggyorsították a folyamatot. A regisztrációs hét héfőjén, 

kicsit későn, de még idejében tartott MATSZACS ülésen megtárgyaltakat szinte hibátlanul 

meg tudtuk oldani, nagyon örülök, hogy a matematika a többi szakterület korábbi 

beiratkozásainak rossz tapasztalatai ellenére is kiválóan, és gyorsan oldotta meg a feladatot. 

Szerdán egy MASZAT-ot tartottunk, ami a várakozásokat is felül múlta, roppant nagy 

sikernek értékelem, hogy több, mint 120 gólya jött el, és a lefoglalt négy terem sem tudta 

befogadni a látogatókat. Szerencsére sikerült a biztonsági őrökkel megbeszélni, hogy kapjunk 

még egy termet erre az időre, nekik is köszönettel tartozunk! Reméljük minden látogató 

számára hasznos volt a körülbelül két és fél óra, mely alatt Ivancsó Veronika, a 

Matematikatanítási és Módszertani Központ oktatója által kidolgozott feladatsort oldottak  

 



 

 

 

 

 

meg a korrepetítorok segítségével. A megjelent gólyák egy rövid tájékoztató nyomtatványt is 

kaptak a kritérium dolgozatról. 

A hagyományokhoz híven idén is tartottunk egy Intézeti köszöntőt, mely során Frank András 

igazgató, és Szőnyi Tamás, oktató beszélt a gólyáknak, adva ezzel instrukciókat a 

tanulmányaikhoz. Ez a külön megtartott előadás is óriási segítség a beiratkozáshoz, ugyanis 

ekkor nálunk nem volt szükséges oktatókat hívni. Ekkor Hermán Dániel a MATSZACS-ról is 

részletesen mesélt a gólyáknak, amit ezúton köszönök neki! 

 

Tisztségviselői aktivitás: 

Igyekeztem a nyár folyamán is aktívan tevékenykedni, melyet augusztus elején a gólyatábor 

szervezési munkálatai jelentettek, majd a félév és a regisztrációs hét előkészítésével 

foglalkoztam. 

A gólyatáborban, mint „junior főszervező” vettem részt, ami az utódképzés szempontjából 

rendkívül fontos pozíció, hiszen első kézből követtem, amiben tudtam segítettem. Sok 

energiámat emésztette fel ez a projekt, remélem mindenki számára hasznos volt a munka, 

amit végeztem. Sajnos meglehetősen sok tényező hátráltatta a szervezést, amely komoly 

mennyiségű utánajárást, és plusz munkát jelentett számomra. 

Ilyen például, hogy nem kaptuk meg időben a felvett hallgatók elérhetőségeit, melyre mi 

komoly hangsúlyt fektettünk, számítva arra, hogy fel tudjuk venni mindenkivel a kapcsolatot, 

e-mailen keresztül. Emiatt sokszor egyeztettem Nagy Katalinnal, aki részben a tisztségváltás, 

részben a kar hivatalos szerveinek dolgozói szabadságolások miatt kicsit késve, de 

kérvényezte a címek elkérését, mely sajnos több emberen futott át, mire elért hozzánk, 

emiatt is lassult a folyamat. 

Valamilyen, számomra máig érthetetlen hiba folytán több hallgatónak is hibás felvételi 

határozatok lettek postázva, ami úgy vélem nem megengedhető probléma egy ilyen jó hírű 

egyetemen, ahogy egy ilyen magas színvonalú oktatást biztosító karon sem. A legrosszabb 

része, hogy több, mint egy hétig a Tanulmányi Osztály, és a Felvételi Iroda dolgozói el sem 

kezdtek foglalkozni a hiba orvoslásával. Szerencsére többszöri egyeztetés után sikerült 

elérnünk, hogy azoknak az embereknek, akiket érintett a dolog, újra elküldjék, az akkor már 

korrigált papírokat, így komolyabb fennakadás nem történt, mindenki el tudta intézni az 

ügyeit. 

Sajnos a TTK HÖK azon tisztségviselőivel, akik a raktárakhoz bejárással bírnak nem sikerült 

összeegyeztetni a napirendeinket, aminek főként az volt az oka, hogy mindannyian vidéken 

tartózkodtak a gólyatábor előtti hetekben folyamatosan. Szerencsére Dukán Andrást sikerült  



 

 

 

még elutazása előtt elérnem, és elkérnem a nagy raktár kulcsát, így onnan ki tudtunk venni 

minden szükséges kelléket, azonban  a kis raktárba egyáltalán nem tudtunk bejutni, ami 

kisebb fennakadásokat is okozott, de köszönhetően Ivancsó Veronika előrelátásának az 

irodákból meg tudtuk nagyjából oldani a problémákat. Legközelebb mindenképpen ki kell 

dolgozni egy rendszert, ami a gólyatábor szervezőinek lehetővé teszi a bejárást ezekre a 

helyekre, mégpedig akkor, amikor nekik szükségük van rá, akár a portán leadott kulccsal, 

akár máshogy. A kommunikáció sem volt tökéletes, sajnos László Dáviddal nem sikerült 

megoldanunk a GyógyMatek GT-ben való megjelenését a Gólyahajónak, valamint a 

Gólyabálnak, amit külön sajnálok, hiszen ezek a gólyáknak is nagyon nagy élményeket 

jelentenek, és az sok embernek meghozhatta volna a kedvét.  

A regisztrációs hét igen komoly kihívások elé állított, rengeteg időt és energiát vett igénybe a 

hét programjainak megszervezése. A szakterület rengeteg plusszal készült a gólyáknak, értve 

ezalatt a már korábban említett külön intézeti köszöntőt, Campus Discovery-t, GyógyMatek  

Kocsmatúra 2012-t. Igyekeztem mindegyik program szervezőinek annyi segítséget nyújtani, 

amennyit csak tudtam, sajnos kicsit túlzásba is estem, így kissé talán túlvállaltam magam. A 

beszámolóm írásának köszönhetően szerencsére minden rendben ment, amiért főként a 

Szacs dolgozóinak aktivitását, szorgalmát és ügyességét illeti dicséret. A héten gyakorlatilag 

folyamatosan azon dolgoztunk, hogy sikeresen teljen a pár nap, és ennek a gyümölcse meg is 

lett, abszolút büszkén állíthatom, hogy a gólyáknak a lehető legjobban megkönnyítjük ezt a 

nehéz időszakot, valamint a szórakozásra is adunk nekik lehetőséget bőven. Kvaka Erzsébet, 

a tanulmányi előadónk nagy örömmel köszönte meg a munkánkat, büszkeséggel nyilatkozva 

a matematika szakterületről, a többi beiratkozás tapasztalatai után. 

Sajnos mivel több időt igényelt a hét leszervezése, ezért nincsen időm igazán részletes 

beszámolót írni, amit a utókor is nagyon jól használhat, ígérem ezt a jövő hét folyamán 

mindenképpen megteszem. A félév során végzett munkám összességében fejlődő tendenciát 

mutat, a részletes beszámolóimat az archivált levelek között, vagy követve az alábbi linkeket 

megtaláljátok. 

 http://ttkhok.elte.hu/pipermail/kepviselok/2012-April/010370.html 

 http://ttkhok.elte.hu/pipermail/kepviselok/2012-May/010510.html 

 http://ttkhok.elte.hu/pipermail/kepviselok/2012-July/010631.html 

Igyekszem egy átfogó beszámolóval is elkészülni. Köszönöm szépen, hogy elolvastad ezt a 

beszámolót, a kérdéseket észrevételeket szívesen fogadom! 

 

http://ttkhok.elte.hu/pipermail/kepviselok/2012-April/010370.html
http://ttkhok.elte.hu/pipermail/kepviselok/2012-May/010510.html
http://ttkhok.elte.hu/pipermail/kepviselok/2012-July/010631.html


 

 

 

2012. szeptember 9. Budapest, 

Kuti Péter, MATSZACS 

Matematika szakterületi koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

e-mail: matekszk@ttkhok.elte.hu 

tel.: 30/561-7708 

web: http://matszacs.elte.hu  
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